
                                                           ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ 

 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

  

 Από το πρακτικό της με αριθ. 4ης/2014 συνεδριάσεως της   

Επιτροπής Ποιότητας Ζωής  

 

      Αρ. αποφάσεως: 41 

  

Θέμα: ΄΄ Λήψη απόφασης ανάθεσης για την εφαρμογή και 

αξιοποίηση των νέων στοιχείων για την κατοχύρωση της Δημοτικής 

Περιουσίας (Παραχώρηση από Υπουργείο Γεωργίας ΦΕΚ 

204/1956).΄΄ 

 

 Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την 17η του μήνα  

Μαρτίου και ώρα 18:00 μ.μ. συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η Επιτροπή 

Ποιότητας Ζωής κατόπιν της με αριθ. πρωτ.: 8603/13-03-2014 του Δήμου 

εγγράφου προσκλήσεως του Προέδρου, που επιδόθηκε σε κάθε μέλος στις 

13-03-2014 σύμφωνα με τα άρθρα 67 και 75 του Ν.3852/2010 και 

δημοσιεύτηκε στο Δημοτικό Κατάστημα.  

 

 Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί 

συνόλου εννέα  (9) μελών βρέθηκαν παρόντα πέντε (5) ήτοι: 

 

Π α ρ ό ν τ ε ς :  

 

1. Λυμπέρης Τάσος - Αντιδήμαρχος, Πρόεδρος Ε.Π.Ζ. 

2. Παναγιωτάτος Νικόλαος  

3. Χατζή – Πανταζοπούλου Δήμητρα 

4. Δούμουρα Δήμητρα 

5. Βορέας Κώστας 

 

 

 

 

Απόντες: Λιάπης Ευάγγελος, Γιαννακόπουλος Λεωνίδας, Βαρυτιμιάδης 

Σάββας, Φωτεινάκης Κωνσταντίνος   

 

 

 

 

Ο κ. Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδριάσεως 

 

 



 

Αφού άρχισε η συνεδρίαση ο κ. Πρόεδρος λέει ότι το θέμα αυτό 

σύμφωνα με τις ισχύουσες διατάξεις του Ν.3852/2010, άρθρο75 παρ.3, η 

Επιτροπή μπορεί να αποφασίζει με την απόλυτη πλειοψηφία του αριθμού 

των μελών της ότι το συγκεκριμένο θέμα το οποίο δεν έχει εγγραφεί στην 

ημερήσια διάταξη είναι κατεπείγον να το συζητά και να λαμβάνει 

απόφαση γι αυτό με την ίδια πλειοψηφία, πριν από την έναρξη των 

θεμάτων της ημερήσιας διάταξης. 

 
          Στη συνέχεια, ο Πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα είπε τα εξής: 

 

Τόνισε την αναγκαιότητα της ανάθεσης για την εφαρμογή και 

αξιοποίηση των νέων στοιχείων για την κατοχύρωση της Δημοτικής 

Περιουσίας (Παραχώρηση από Υπουργείο Γεωργίας ΦΕΚ 204α/1956) 
και  πρότεινε να δοθεί σε Γραφείο Εξωτερικά, διότι είναι εξειδικευμένο θέμα 

και δήλωσε πως πρόκειται για ανάθεση κάτω των 15.000,00 ευρώ.    

Παράλληλα, δήλωσε πως πρόκειται για τα 80 (περίπου) στρέμματα στα 

οποία πρέπει να γίνουν Τοπογραφικά Διαγράμματα σε κλίμακα 1/10 και 

πρότεινε την μετατροπή των συντεταγμένων σε ΕΓΣΑ (σύμφωνα με τη 

προφορική εισήγηση του Μηχανικού της Τεχνικής Υπηρεσίας κ. Χονδρογιάννη 

Κ.). 

 

Στη συνέχεια, η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής, αφού είδε το σχετικό φάκελο 

και μετά από διαλογική συζήτηση, το μέλος της Επιτροπής κ. Βορέας, δήλωσε 

ότι πρέπει να ληφθεί υπόψη το κοινωνικό πρόβλημα. 

 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

 

 

  Εισηγείται - ενημερώνει το Δημοτικό Συμβούλιο για την ανάθεση σε 

εταιρεία των προπαρασκευαστικών Τοπογραφικών εργασιών (μετατροπή 

των συντεταγμένων στο σύστημα ΕΓΣΑ) για οριοθέτηση και κτηματολογική 

αποτύπωση των δημοτικών κτημάτων που έχουν παραχωρηθεί στο Δήμο 

(οικοπεδικά τμήματα από ρέματα, δρόμους κτλ.) από το Υπουργείο 

Γεωργίας και αναφέρονται στο ΦΕΚ 204α/1956, σύμφωνα και με όλα 

όσα ειδικότερα αναγράφονται στην εισήγηση.   

 
 

                               Η   ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ 

                Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ             ΤΑ ΜΕΛΗ 

Ακριβές Αντίγραφο             (Υπογραφή)              (Υπογραφές) 

Χαϊδάρι 19-03-2014 

       Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

 

ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΜΑΡΑΒΕΛΙΑΣ 


